


întotdeauna, implicarea şi competenta funcţionarilor publici/şefilor de compartimente, birouri, 

servicii sau direcţii din cadrul CJ, respectiv a şefilor instituţiilor din subordinea CJ B-N, prezenţi 

la lucrări, chiar daca majoritatea sedintelor s-au desfasurat online, în susţinerea şi explicitarea 

proiectelor de hotărâre supuse dezbaterii şi aprobării comisiei/plenului CJ. 

Am insistat mult in promovarea unor investitii de interes din zona Nasaudului, cum ar fi 

retele de canalizare in cart. Lusca si L. Rebreanu, dar si in Nepos, purtand mai multe discutii si cu 

reprez. Aquabis Bistrita si ai ADI apa-canal a jud. BN. Am reusit, cu sprijinul CJ si ADI, 

cuprinderea in masterplanul judetului a retelelor pt. cart. Lusca, celelalte doua fiind respinse de 

firma de consultanta si asistenta tehnica a CE, JASPERS, datorita neîndeplinirii conditiilor impuse 

de program. 

Nu am avut intalniri cu cetatenii, in teritoriu si nu am organizat nici audiente, din cauza 

interdictiilor impuse de pandemie. 

Năsăud, 

08.03.2021 


